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Senioren 
In wijken van de Orionzone wonen relatief veel senioren nl 1746. Ze willen graag doorstromen naar 
mooie levensbestendige koop/huur nieuwbouw in hun buurt maar die is er niet voldoende. Hun 
huidige vrij grote woningen komen dan ook niet vrij voor jonge gezinnen. 
Is het zo dat mantelzorgontvangers/gevers voorrang hebben op de wachtlijst voor huurwoningen? 
Senioren hebben behoefte aan meer sociaal contact. Kan er in de visie ontmoetingsruimte voor 
gemeentelijk welzijn zoals bijv Haarlem effect worden gerealiseerd, dit hebben wij niet in onze buurt.  
Ook een ruimte die voor culturele doeleinden gebruikt kan worden is een verrijking voor de buurt. 
Wilt u ook in uw bouweisen opnemen dat sociale woningen niet binnen 15 jaar verkocht mogen 
worden door woningcorporaties? 
Zie gem. rapport 18april2019 groeipotentie studie naar wonen voorzieningen werken en mobiliteit. 
 
Groen en ecologie 
 
We zijn heel erg blij dat de gemeente Haarlem de functie van stadsecoloog weer in ere heeft hersteld 
die alle facetten van de Natuurwet en gedragscode stadswerk zal toetsen. Mag ik ervan uitgaan dat 
die bij de hele toekomstige uitwerking van de Orionzone als belangrijke raadgever zal worden 
betrokken? 
 
In uw visie ontwikkelzone Orionweg 18mei2019 staat "De Orionweg, Planetenlaan met het 
Planetenplein zijn beeldbepalende ruimtes. Het ensemble Planetenlaan tot v Nesstraat met groene 
binnenberm, scholen en begeleidende portiek- en rijwoningen is waardevol. 
Aangezien ik zelf al 16 jaar vrijwillig educatie geef als schooltuin juf voor NME in Schoterbos ben ik 
erg begaan met groen, mag ik ervan uitgaan dat de 145 bomen  in eerder genoemde ensemble 
blijven staan? 
Het totaal aantal bedreigde bomen in de hele orionzone zijn er 471 een schrikbarend aantal. 
Velen zijn opgenomen in uw Hoofdbomen structuur in de Structuurvisie Openbare Ruimte. 
Het fijnstof percentage gaat met de langdurige bouwperiode en daarna 1200 extra bewoners zeker 
toenemen heeft u hier al inschattingen over? 
Op welke datum zal de voor de ontwikkelaar verplichte milieu effect rapportage voor de Orionzone 
gereed zijn? 
Kunt u een duidelijke verplichting op laten nemen waaraan de nieuwbouw moet voldoen om 
Natuurinclusief te bouwen ten gunste van veel planten en dieren om te waarborgen dat alle 
bouwende partijen hier aan moeten voldoen. 
Waar in het gebied ziet u kansen voor de jeugd om natuurlijk spelen te introduceren? 
In het nieuw te ontwikkelen gebied zien we graag meer openbare bankjes waar mensen kunnen 
zitten, is dit mogelijk? 
 


